
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 127
Vil ministeren redegøre for, hvorfor indkøb af katamaranfartøjer til Naturstyrel-
sen ikke tilfaldt et af de danske værfter, der bød ind på opgaven, men i stedet
endte med indkøb af brugte skibe fra England, som nu viser sig at være mark-
ant dyrere at bygge om end nybyg af tilsvarende skibe på de danske værfter
havde været?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Trine
Bramsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Bramsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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